
Oplegnotitie motie wensen regionaal bod ten behoeve van onze 

energietransitie 
 

Op 23 mei 2019 heeft de gemeenteraad de motie ‘Slimme start energietransitie’ behandeld. De 

indieners hebben toen besloten de motie in te trekken omdat enkele fracties de opdracht niet 

volledig vonden en omdat de wethouder dit niet het juiste moment vond. Het voorstel is om de 

motie in de Adviescommissie Ruimte te behandelen aan de hand van de volgende vragen: 

1. Zijn er aanvullende opdrachten die we het college mee kunnen geven om te zorgen dat het 

regionaal bod gepaard gaat van een wensenlijst vanuit de gemeente of de regio?  

 

2. Wat is het beste moment om deze motie in te dienen?  

- In de eerstvolgende gemeenteraadsvergadering, zodat de wethouder onze wensen 

vroegtijdig ter tafel kan brengen? 

- Bij de behandeling van het concept regionaal bod?  

- Bij het vaststellen van het definitieve bod (als passage in de aanbiedingsbrief)? 

 


